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 Výbor  dopravy Zastup i te lstva L ibereckého k ra je   
U Jezu 642/2a • 461 80 Liberec 2 • tel.: + 420 485 226 472 • fax: + 420 485 226 111 

sona.kohoutova01@kraj-lbc.cz   www.kraj-lbc.cz   IČ: 70891508 

VÝBOR DOPRAVY 
ZASTUPITELSTVA LIBERECKÉHO 

KRAJE 

ZÁPIS č. 11. 

ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

ze dne 12. 12. 2017 
 

 

Přítomní: Ing. Milan Kouřil, Bohumil Kašpar, František Kaiser, Vladimír Mastník, PhDr. Miroslav Hudec, 

Vladimír Vyhnálek, Bc. Tomáš Levinský, Pavel Šulc, Bc. Jan Stejskal, Mgr. Petr Karásek,  

Mgr. Jiří Vařil, MBA, Martin Brož 

 

Omluveni: Pavel Krejčí, Ing. Josef Jeníček, Ing. Luděk Sajdl 

 

Hosté: Ing. Jan Čáp, Ing. Jiří Hruboň, Ing. Jaroslav Šrajer, Ing. Petr Šén, Ing. Miloš Matoušek 

 

Omluveni: Ing. Pavel Blažek, Ing. Jan Růžička, Ing. Jan Polák, Marek Pieter 
 

 

Počet přítomných členů výboru dopravy na začátku jednání 12. 
 

 

1. Zahájení: 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Ing. Milan Kouřil zahájil zasedání výboru 

dopravy a přivítal všechny přítomné. 

 

1. Zahájení                                                                                             Ing. Milan Kouřil 

2. Volba ověřovatele zápisu                                                                   Ing. Milan Kouřil 

3. Plán činnosti na I. pololetí 2018      Ing. Milan Kouřil 

4. Informace z rezortu dopravy                                                              Marek Pieter 

5. Informace z odboru dopravy      Ing. Jan Čáp 

 Dodatek č. 1 smlouvy č. OLP/2649/2016 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého 

kraje Program 6.1 Rozvoj cyklistické dopravy pro Město Mimoň na projekt „Cyklostezka – Zámecký 

most – Srní Potok“ 

 Dodatek č. 2 smlouvy č. OLP/2659/2016 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého 

kraje Program 6.3 Podpora projektové přípravy pro Město Semily na projekt „Z údolí Jizery do údolí 

Bobru II (Greenway Jizera)“ 

 Závazek spolufinancování projektu „Silnice II/278, okružní křižovatka Stráž pod Ralskem“ 

6. Informace o činnosti KORID LK, spol. s.r.o.                Ing. Jiří Hruboň 

 Informace z aktuální činnosti 

 Informace o změnách jízdních řádů  

7. Informace koordinátora BESIP LK                                                Ing. Jan Polák 

 Informace z aktuální činnosti 
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8. Informace o činnosti KSSLK, p. o.                                                 Ing. Jan Růžička 

 Informace z aktuální činnosti  

9. Informace o činnosti Silnice LK, a.s.                                                Ing. Petr Šén 

 Informace z aktuální činnosti 

 Informace o průběhu zimní údržby silnic  

10. Různé                                                                                               Ing. Milan Kouřil 

 

 

Hlasování o programu: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

 Plán činnosti na I. pololetí 2018   

 Dodatek č. 1 smlouvy č. OLP/2649/2016 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje Program 6.1 Rozvoj cyklistické dopravy pro Město Mimoň na projekt 

„Cyklostezka – Zámecký most – Srní Potok“ 

 Dodatek č. 2 smlouvy č. OLP/2659/2016 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje Program 6.3 Podpora projektové přípravy pro Město Semily na projekt „Z údolí 

Jizery do údolí Bobru II (Greenway Jizera)“ 

 Závazek spolufinancování projektu „Silnice II/278, okružní křižovatka Stráž pod Ralskem“ 

 Statistika nehodovosti v Libereckém kraji za období 01-11/2017včetně  tiskové zprávy 

 

 

2. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda výboru dopravy Ing. Milan Kouřil navrhl pana Martina Brože. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

3. Plán činnosti na I. pololetí 2018  

 

Ing. Kouřil předložil k projednání navržený plán činnosti výboru dopravy na I. pololetí roku 2018.  

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 11/2017/67 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje Plán činnosti výboru dopravy  

na I. pololetí roku 2018 dle předloženého návrhu. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 
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4. Informace z resortu dopravy 

 

Marek Pieter se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil.  

 

 

5. Informace z odboru dopravy 

 

Ing. Jan Čáp omluvil pana náměstka Marka Pietera ze zasedání výboru dopravy.  

J. Čáp informoval, že odbor dopravy připravuje vyhlášení dvou dotačních programů v návaznosti  

na schválený rozpočet kraje na rok 2018, a to Program 6.1 Rozvoj cyklistické dopravy, kde je částka 5 mil. Kč 

a Program 6.3 Podpora projektové přípravy, kde je částka 2 mil. Kč. Uvedl, že výše uvedené bude předmětem 

lednového zasedání výboru dopravy. 

Dále podal informace ohledně pozemních komunikací. Informoval, že Liberecký kraj v současné době již 

soutěží první projekty na příští rok (z rozpočtu 2018), kde zahájení stavebních prací je plánováno na jaře 

2018. Vysoutěžené ceny/nejnižší nabídky se pohybují okolo 78 – 80 % předpokládané hodnoty veřejné 

zakázky. V současné době jsou vypsány zakázky za cca 130 mil. Kč. Dále uvedl, že do každé rady kraje bude 

předkládáno zahájení 2 - 3 veřejných zakázek na stavební silniční akce v návaznosti na jaké akce jsou získány 

stavební povolení. Informoval, že na webových stránkách kraje pod odborem dopravy jsou k nalezení aktuální 

mapy všech realizovaných staveb v letošním kalendářním roce a všechny akce, které se připravují na příští 

kalendářní rok. Ing. Čáp nechal kolovat vytištěné mapy. 

Ing. J. Čáp podal informace ohledně dopravní obslužnosti. Informoval o aktuálním průběhu zřízení vnitřního 

dopravce, kde nadále není podepsána smlouva o nákupu akcií v návaznosti na rozhodnutí Zastupitelstva 

Libereckého kraje ze srpnového zasedání. Informoval o dvou posudcích ve věci zjištění hodnoty akcií  

ČSAD Liberec, a.s. od p. Linky (resp. p. znalce Šmídy), který byl objednán Libereckým krajem a o druhém 

posudku objednaným p. Vařilem. Sdělil, že Liberecký kraj zadal třetí posudek, výsledek by měl být znám 

tento čtvrtek. Uvedl, že ÚOHS zatím druhoinstanční rozhodnutí v této věci nevydal.  

Dále J. Čáp informoval ohledně změn týkajících se soutěže JŘBÚ oblast Sever. Sdělil, že společnost  

BusLine a.s. byla na základě rozhodnutí rady kraje vyloučena z výběrového řízení. A že společnost  

BusLine a.s. podala námitky, které se v současné době řeší a jsou rozprojednány na mimořádné Radě 

Libereckého kraje z 11. 12. 2017, která byla přerušena a bude pokračovat tento pátek dne 15. 12. 2017, kde by 

měl padnout verdikt, zda námitkám společnosti BusLine a.s. vyhovět, či nevyhovět. 

Dále informoval, že odbor dopravy a KORID LK spol. s r.o. intenzivně hledají řešení zajištění dopravní 

obslužnosti v oblasti Sever od 1. 1. 2018.  

 

Diskuze: 

M. Brož vznesl dotaz, kdy bude vyhotovena zpráva za rok 2017 ohledně stavu silnic. J. Čáp odpověděl, že 

bude k dispozici během ledna 2018. 

 

 

Projednání materiálů do 11. jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 19. 12. 2017 

 

Dodatek č. 1 smlouvy č. OLP/2649/2016 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého 

kraje Program 6.1 Rozvoj cyklistické dopravy pro Město Mimoň na projekt „Cyklostezka – Zámecký 

most – Srní Potok“- k bodu jednáni ZLK 11/17/12 

 

Důvodem pro uzavření tohoto dodatku je žádost příjemce o prodloužení termínu ukončení realizace projektu 

ze dne 30. 12. 2017 na 30. 12. 2018 u výše uvedeného projektu. Příjemce dotace v žádosti o změnu projektu 

uvádí, že změnu termínu ukončení realizace projektu a termínu závěrečného vyúčtování požaduje z důvodu 

problematických majetkoprávních vztahů v rámci v rámci stavby cyklostezky – Zámecký most – Srní Potok. 
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Vzhledem k časové náročnosti výstavby cyklostezky – Zámecký most – Srní Potok nelze termín ukončení 

realizace projektu splnit.  

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/2017/68 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje 

vzít na vědomí žádost Města Mimoň, Mírová 120, 471 24 Mimoň, IČ 00260746, ze dne 1. 12. 2017  

o prodloužení termínu ukončení realizace projektu „Cyklostezka – Zámecký most – Srní Potok“, 

rozhodnout o změně termínu ukončení realizace projektu „Cyklostezka – Zámecký most – Srní Potok“ ze dne 

30. 12. 2017 na 30. 12. 2018 a o změně termínu pro předložení závěrečného vyúčtování projektu ze dne 18. 2. 

2018 na 18. 2. 2019, z důvodu problematických majetkoprávních vztahů v rámci stavby cyklostezky – 

Zámecký most – Srní Potok, 

schválit Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/2649/2016, kterým se mění termín ukončení realizace projektu 

„Cyklostezka – Zámecký most – Srní Potok“ z 30. 12. 2017 na 30. 12. 2018 a termín závěrečného vyúčtování 

projektu ze dne 18. 2. 2018 na 18. 2. 2019 

a uložit Marku Pieterovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek:  

1. zajistit vyrozumění příjemce dotace o přijatém usnesení. 

2. podepsat Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/2649/2016 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Dodatek č. 2 smlouvy č. OLP/2659/2016 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého 

kraje Program 6.3 Podpora projektové přípravy pro Město Semily na projekt „Z údolí Jizery do údolí 

Bobru II (Greenway Jizera)“- k bodu jednáni ZLK 11/17/48 

 

Důvodem pro uzavření tohoto Dodatku č. 2 je již druhá žádost příjemce, ze dne 2. 11. 2017, o prodloužení 

termínu ukončení realizace projektu ze dne 30. 12. 2017 na 31. 3. 2019. První žádost o změnu projektu byla 

odboru dopravy doručena dne 24. 4. 2017 a týkala se změny termínu ukončení realizace projektu  

ze dne 30. 6. 2017 na 30. 12. 2017 u výše uvedeného projektu z důvodu problematických majetkoprávních 

vztahů v rámci zpracování dokumentace pro územní řízení. 

Příjemce dotace v současné žádosti o změnu projektu uvádí, že problematické majetkoprávní vztahy v rámci 

zpracování dokumentace pro územní řízení setrvávají. V současné době probíhá projednání projektové 

dokumentace pro územní řízení. Bohužel nedošlo k dohodě mezi společností GasNet, s.r.o.  

a majitelem pozemku, na který by mělo být umístěno dočasné vedení plynovodu po dobu rekonstrukce lávky, 

na které je plynovod umístěn. Majitel pozemku s realizací stavby souhlasí, ale nesouhlasí s uzavřením 

smlouvy o věcném břemenu na dočasné umístění stavby, zatímco společnost GasNet s.r.o. na uzavření trvá  

a vydala tak zamítavé stanovisko k dokumentaci. Tento spor zablokoval přípravu stavby na několik měsíců. 

Město Semily vstoupilo do jednání s majitelem pozemku a snaží se o odkoupení části pozemku pro dočasné 

umístění plynovodu.   

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/2017/69 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje 
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vzít na vědomí žádost Města Semily, Husova 82, 513 01 Semily, IČ 00276111, ze dne 2. 11. 2017  

o prodloužení termínu ukončení realizace projektu „Z údolí Jizery do údolí Bobru II (Greenway Jizera)“, 

rozhodnout o změně termínu ukončení realizace projektu „Z údolí Jizery do údolí Bobru II (Greenway 

Jizera)“ ze dne 30. 12. 2017 na 31. 3. 2019 a se změnou termínu pro předložení závěrečného vyúčtování 

projektu ze dne 18. 2. 2018 na 20. 5. 2019, z důvodu problematických majetkoprávních vztahů v rámci 

zpracování dokumentace pro územní řízení, 

schválit Dodatek č. 2 ke smlouvě OLP/2659/2016, kterým se mění termín ukončení realizace projektu  

„Z údolí Jizery do údolí Bobru II (Greenway Jizera)“ z 30. 12. 2017 na 31. 3. 2019 a termín závěrečného 

vyúčtování projektu ze dne 18. 2. 2018 na 20. 5. 2019 

a uložit Marku Pieterovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek:  

1. zajistit vyrozumění příjemce dotace o přijatém usnesení 

2. podepsat Dodatek č. 2 ke smlouvě OLP/2659/2016 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Závazek spolufinancování projektu „Silnice II/278, okružní křižovatka Stráž pod Ralskem“- k bodu 

jednáni ZLK 11/17/35 

 

Předmětem materiálu je odsouhlasení závazku projektu „Silnice II/278, okružní křižovatka Stráž pod 

Ralskem“, který bude předložen zastupitelstvu kraje ke schválení. 

Předmětem stavby je přestavba stávající průsečné křižovatky na malou okružní křižovatku v rozsahu 

stávajícího tělesa komunikace. Jedná se o křižovatku silnic II/278 X III/27241 X místní komunikace města 

Stráž pod Ralskem, na hranici zastavěného území města. 

Stavbou je dotčen úsek silnice II/278 délky 347 m, tj. km 2,600 – 2,947 provozního staničení, od připojení 

ramene mimoúrovňové křižovatky po most ev. č. 278-002 a silnice III/27241 v úseku od km 11,620 do konce 

úseku. Celou stavbu doplňuje nové nasvětlení okružní křižovatky a místa pro přecházení. Zároveň bude 

revidováno dopravní značení v zájmovém území stavby. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 11/2017/70 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání souhlasí  

1) se závazkem předpokládané výše spolufinancování projektu „Silnice II/278, okružní křižovatka Stráž 

pod Ralskem“ Libereckým krajem do výše 3.100.000 Kč a jeho rozložením v letech 2018 až 2019 za 

předpokladu, že danému projektu bude schválena dotace z Integrovaného regionálního operačního 

programu, 

2 )  s předpokládaným předfinancováním daného projektu Libereckým krajem do výše 17.100.000 Kč a 

jeho rozložením v letech 2018 až 2019 

a doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje materiál ke schválení. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 12 PRO: 12 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 
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6. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Jiří Hruboň informoval, že od neděle 10. prosince 2017 platí nové jízdní řády, kdy k největším změnám 

došlo na Českolipsku. Sdělil, že zatím nemá od cestujících žádné negativní reakce ani stížnosti. 

Dále uvedl, že prosincová změna jízdních řádů přinesla v Libereckém kraji novinku, a to že začal platit režim 

zastávek na znamení. Řidič příměstského autobusu zastaví cestujícím, kteří zmáčknou tlačítko na znamení 

nebo budou čekat na zastávce. Jinak zastávkou autobus pouze projede. Společnost KORID LK si od novinky 

mimo jiné slibuje, že doprava v kraji bude plynulejší. J. Hruboň uvedl, že nově zaváděný režim se dotkne 

plošně všech zastávek v Libereckém kraji. Výjimkou budou významná autobusová nádraží a přestupní body. 

Jestli je zastávka na znamení, se cestující dozví z jízdního řádu.  

J. Hruboň dále informoval o nástupu tří nových pracovnic do Zákaznického centra, které v současné době 

prochází školením.  

Na závěr přítomné pozval na ,,slavnostní – oficiální“ otevření Zákaznického centra, které se bude konat  

3. ledna 2018 v Evropském domě. 

 

Diskuze: 

M. Brož, J. Vařil 

P. Šulc vznesl dotaz jak po 1. 1. 2018 bude zajištěna dopravní obslužnost v oblasti Sever, zda jsou nějaké 

varianty. J. Hruboň sdělil, že variant je více a záleží na rozhodnutí Rady Libereckého kraje. P. Šulc požádal  

o přiblížení variant. J. Čáp uvedl, že existují dva právní posudky, z nichž každý uvádí jiné doporučení.  

Varianty jsou, že: 

1. oblast Sever se dělit nebude a smlouva se zadá napřímo ČSAD Liberec, a.s. 

2. oblast Sever se dělit nebude a osloví se všichni dopravci, kteří jsou zapojeni v IDOL. 

3. oblast Sever se dělit bude a to na dvě stávající předpřipravené oblasti v návaznosti na rozhodnutí rady kraje 

z května 2017. Kdy v jedné oblasti se osloví pouze ČŠAD Liberec, protože tam jsou mezinárodní licence, 

které splňuje právě pouze ČSAD Liberec, a.s. A ve druhé oblasti se osloví všichni dopravci zapojeni  

do IDOL. J. Čáp uvedl, že poslední variantu, tedy variantu č. 3 doporučuje odbor dopravy i KORID LK. 

 

 

7. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil. Statistiku nehodovosti za období 

01-11/2017 včetně tiskové zprávy zaslal členům výboru dopravy elektronicky. 

 

 

8. Informace o činnosti KSS LK, p.o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil.  

 

 

9. Informace o činnosti Silnice LK, a.s. 

 

Ing. Petr Šén uvedl, že v průběhu listopadu společnost Silnice LK zlikvidovala následky vichřice, která 

Liberecký kraj postihla koncem října letošního roku. Náklady byly vyčísleny, resp. Liberecký kraj navýšil 

rozpočet o 4,5 mil. Kč. Uvedl, že tyto prostředky byly vyčerpány kompletně na likvidaci následků, jednalo se 

o zametání, likvidaci spadaného dřeva, ale i různé čištění, poničených krajnic, propustků atd. 

Dále P. Šen uvedl, že Silnice LK se již na konci listopadu věnovali zimní údržbě. Náklady zimní údržby 

za listopad 2017 činily 1,5 mil. Kč. Za prosinec do dnešního dne jsou již náklady podstatně vyšší. 
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Na závěr uvedl, že od prosince jsou Silnice LK v plné pohotovosti a jsou připraveni na nástrahy počasí. 

 

 

10. Různé 

 

M. Kouřil informoval, že v Jablonci nad Nisou budou zastupitelé na zastupitelstvu ve čtvrtek 14. 12. 2017 

řešit založení dopravního podniku/ založení vnitřního dopravce. 

 

Diskuze: 

J. Vařil, T. Levinský 

 

 

 

 

Na závěr předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval přítomným za účast  

na dnešním zasedání a popřál všem krásné prožití vánočních svátků. 

 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno: 16:07 hod. 

V Liberci dne 12. 12. 2017 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Ověřil: Martin Brož 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Schválil: Ing. Milan Kouřil 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 


